



寶翠園
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's
Management Office, Tower 1, Podium,
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

To : All residents of The Belcher's Our Ref. : BEL/MO/2021/01/120N
From : The Management Office of Belcher's Date : 20 January 2021

Update on COVID-19 Case

The Management Office has just been informed by the Centre for Health Protection (CHP) this afternoon, there is a confirmed case of resident of **Tower 6** in The Belcher's summarized as follows: -

Confirmed Case			
Tower	Report Date	Case No.	Particulars
6	20/1/2021	To be confirmed	Aged 32, Male. The Management Office was not informed with details of the flat unit.

The Management Office has arranged a series of cleaning and disinfection work at the concerned tower and other public areas (including the lobby and lifts at Main Entrance at Belcher's Street and cargo lift lobbies respectively). Anti-epidemic measures have also been stepped up accordingly. Please refer to the following for details: -

- Cleaning and disinfection work for the door handles of each Tower once every hour during peak hours from 8:00am – 6:00 pm (for non-peak hours: once every 2 hours);
- Cleaning and disinfection work for plastic covers of the lift panels and buttons by 1:49 diluted bleach once every hour;
- Cleaning work for the mailbox area, staircases, and the corridors of typical floors regularly;
- Cleaning work for the trash bins of each tower regularly;
- Cleaning work for the floor drainage in common area;
- Cleaning and disinfection work for common area at Podium level.

Residents are reminded to upkeep the anti-epidemic measures at home. Avoid crowded places and always keep your surgical mask on when going out. We will take appropriate measures in response to the latest condition.

Should you have any enquiries, please feel free to contact the Management Office on 2542 7238.

JL/BC/et





寶翠園
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's
Management Office, Tower 1, Podium,
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

致：寶翠園各住戶
由：寶翠園管理處

檔案編號：BEL/MO/2021/01/120N
日期：2021年1月20日

2019 冠狀病毒病個案

管理處剛於今天下午接獲衛生防護中心通知，本屋苑第 6 座有一宗確診個案，資料如下：

有確診個案座數			
座數	報告日期	個案編號	患者資料
6	20/1/2021	待確定	32 歲男士，惟管理處暫未接獲衛生署通知有關住戶所屬樓層。

管理處已即時安排於上述座數及其他公共設施(包括卑路乍街正門大堂及升降機、貨用升降機大堂及升降機)作徹底消毒，並相應提升防疫措施，有關詳情如下：

- 繁忙時間(08:00-18:00)每小時消毒大門扶手(非繁忙時間為每 2 小時消毒一次)；
- 每小時於各座升降機用 1:49 稀釋漂白水清潔按鈕及掣板；
- 每日加強清潔信箱位置、樓層走廊、大廈後樓梯
- 每日分批清洗每座後樓梯垃圾筒；
- 屋苑範圍的各去水渠位置加強清潔；
- 於平台位置進行大型清潔及消毒。

我們謹此提醒住戶做好家中防疫措施，避免前往人多擠逼的地方，外出時須時刻佩帶外科口罩。

管理處會繼續密切留意事態發展，並採取適當的應變措施。倘若各住戶對上述事宜有任何查詢，歡迎於辦公時間內致電管理處 2542 7238 與我們聯絡。

JL/BC/et

